

Dear Parents,

We celebrated Teacher/Staff Appreciation Week at Haines. They received the VIP treatment and had received a lot of fan mail. Don't forget to # ThankATeacher every day at Haines School.

這星期我們在興氏學校慶祝教師/員工感謝週，他們都得到VIP（很重要人物）的待遇和收到了很多粉絲（支撐者）的郵件，別忘記在興氏學校天都要感謝一位老師。

Don't forget that the money for the Mother/Son Dance is due on Monday, May 8th. The cost is \$25.00 per couple. We will celebrate our Queens and Princes on Friday, May 12, 2017 from 6-8:00 PM.

不要忘記，母親/兒子舞蹈的的報名費用將在5月8日星期一到期。每對兒子/母親費用是\$ 25.00，我們將於2017年5月12日星期五下午6點至8點慶祝我們的皇后和王子。

The school year is coming to an end, so I hope to see you at one of our events in May! Please save the dates!

學年即將結束，所以希望能在五月份的其中活動中見到你！請記著這些日子！

May 19- Science Expo Gallery Walk – PreK-5th grade

May 23- Beverly Arts Center Outreach! Please join us at the Beverly Arts Center at 2407 W 111th St, Chicago, IL 60655

May 24-Family Night – 5:00 PM

May 25-Spring Arts Festival – 5:00 PM

5月19日 - 科學博覽館步行 - 幼兒園 - 5年級

5月23日 - 比華利藝術中心表演！請來參加，111街西第2407號的比華利藝術中心

5月24日 - 家庭之夜 - 下午5:00

5月25日 - 春季藝術節 - 下午5:00

Have a wonderful weekend!

有一個美好的周末！

Thank you! 感謝！

Catherine Amy Moy (camoy@cps.edu)

Principal 校長梅綺雯